



NEWSLETTER _ JUN _ JUL 2020

第二十一屆大專壘球聯賽

第二十一屆大專壘球聯賽初賽在6月27日在石峽尾配水庫遊樂場展開，是次比賽分別有6隊男子及6隊女子大專院校隊角逐，排名賽及四強賽事均已順利如期完成。最後，女子冠軍戰由衛冕的浸大對港大，季軍戰將會由中大對城大。而男子冠軍戰則由港大對職業訓練局，季軍戰將會由理大對科大。剩餘的賽事包括決賽及季軍戰會在疫情好轉後在天光道壘球場舉行。

21ST UNIVERSITY SOFTBALL LEAGUE

The group stage games of 21st University Softball League started in Shek Kip Mei Service Reservoir Playground on 27th June, there are 6 University teams for Men and Women participating in the competition respectively, The semi finals were played and the finalists had been decided. The Women Finals would be HKU vs HKBU and the Women third place battle would be CU vs CityU. The Men Finals would be HKU vs VTC and the third place match would be UST vs POLYU. The final games will be played at TKR and the date will be confirmed after the COVID-19 situation of Hong Kong is improved

參加隊伍資料及賽事詳情可瀏覽以下網站：

Participating teams and match information are on the following website:

Facebook : <https://www.facebook.com/interusoftball/>



添置水冷式風扇

面對酷熱的天氣，夏日炎炎，我們為會員們添置了兩部水冷式風扇，並放在餐廳外的空間，給各位會員在夏天消消暑氣，打完壘球可以在涼風下欣賞比賽。

WATER COOLED FANS

To cope with the hot weather in summer, we have bought 2 water-cooled fans placed outside the canteen to let our member to enjoy a breeze of wind after they finished playing softball.



添置更衣室長椅

本會於男女子更衣室各添置此掛勾長椅，方便會員們在更衣時有更多位置放置物品。

CHANGING ROOM CHAIR

We have placed this new bench in the men and women changing room respectively to provide more space for our members to place their belongings when changing clothes.

